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Abstract (en)
[origin: ES277147U] This wristlet clasp with unfolding buckle has a central portion made of two curved plates of which the relative position is
adjustable and which can be secured by means of screws, the arms hingedly connected to the ends of this central portion being provided with
side webs adapted to be secured by snap action to the widest element of the central portion of the clasp. The ends of the two arms to which the
wristlet sections are attached and the gap possibly left between these ends in the closed clasp position are concealed by a cover plate adapted to
be decorated.

Abstract (fr)
La partie centrale du fermoir est constituée de deux pièces (9, 10) dont la position relative est réglable et peut être fixée par des vis (14, 15, 16).
Les bras (4, 5) articulés aux extrémités de la partie centrale sont munis de joues latérales (17, 18; 19, 20) par lesquelles ils viennent se fixer à cran
sur la pièce la plus large (9) de la partie centrale du fermoir. Les extrémités des deux bras (4, 5) auxquelles sont attachés les brins du bracelet (8,
8a), ainsi que l'espace existant, le cas échéant, entre ces extrémités, en position fermée du fermoir, sont cachées par une plaque de couverture (21)
pouvant recevoir un décor.
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